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Jak działają leki i jak je tworzy współczesna farmakologia?
„Szacuje się, że trzeba przetestować co najmniej sto tysięcy
cząsteczek, aby znaleźć jedną czy dwie na tyle dobre, żeby je
przetestować na zwierzętach i potem na ludziach” – mówi w
Radiu Naukowym prof. Robert Musioł, szef zespołu Projektowania
Leków i Nano-farmakologii w Instytutcie Chemii Uniwersytetu
Śląskiego w Katowicach.
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